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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-28/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  1. veljače 2018. 
 

 
ZAPISNIK 

S 32. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
32. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 31. siječnja 2018. godine (srijeda) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mirko Erstić, član VMO 
- Mila Kožul, članica VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Antonija Marković, članica VMO 
 
Ostali nazočni: 

- Vedran Sabljak, član Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 
 
Usvajanje zapisnika s 31. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Izvješća o radu za 2017. godinu 
2. Zahtjev stanara Hegedušićeve 3 
3. Zahtjev za određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena caffe bara „Williams“ 
4. Dopisi nadležnih službi 
5. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Marin Barać dao je na raspravu nazočnim vijećnicima Izvješće o radu Vijeća MO Sveti Nikola za 
2017. godinu. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu za 2017. godinu. 
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AD 2 
Vijeće je primilo zamolbu stanara zgrade Hegedušićeva 3 kojom traže da se na prolaz za pješake 
prema njihovoj zgradi ponovno postave dva stupića koji su uklonjeni iz nepoznatog razloga. Na 
predmetnoj lokaciji horizontalnom signalizacijom označena je zabrana parkiranja koju pojedini 
vozači ignoriraju i time onemogućuju prolaz pješacima zbog čega se pješaci moraju provlačiti 
između parkiranih vozila. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži zahtjev stanara. Predmetni zahtjev 

proslijediti će se nadležnoj službi na daljnje postupanje. 
 
 
AD 3 
Caffe bar "Williams" uputio je zahtjev OGU za poduzetništvo za određivanjem kasnijeg završetka 
radnog vremena do 02,00 sata za dan 3. veljače 2018. godine, te OGU za poduzetništvo traži 
mišljenje-suglasnost Vijeća MO. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se odobri kasniji završetak radnog 

vremena. 
 
 
AD 4 
Direkcija zajedničkih komunalnih djelatnosti uputila je odgovor kojim izvješćuju da zahtjev za 
poboljšanjem javne rasvjete u Ulici Jože Vlahovića između k. br. 10 i 12 smatraju opravdanim. 
Navedeno proširenje javne rasvjete izvesti će u prvoj polovici 2018. godine. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija za razvoj, urbanizam i ekologiju dostavila je odgovor kojim obavještavaju da nisu suglasni 
da se zelene javne površine u Medovićevoj ulici sjeverno od k. br. 1 do 19, te 10 do 16 
prenamijene u površine za parkiranje vozila. Vezano za prenamjenu sjevernog nogostupa u 
Meštrovićevoj ulicu između k. br. 8 i 12, te 20 i 26 u površinu za parkiranje vozila potrebno je 
obratiti se Rijeka prometu d.d. 
S obzirom na navedeno, Marin Barać predlaže da se od Rijeka prometa d.d. zatraži izrada dva 
modela preregulacije prometovanja u Medovićevoj i Meštrovićevoj ulici koje bi se prezentiralo 
građanima na javnoj raspravi odnosno zboru građana. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
Vijeće je primilo odgovor Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti kojim predlažu da se zahvat 
uklanjanja zaštitnog zida ispred Zvonimirove 3/1 do 3/4 planira i financira kroz prioritete mjesnog 
odbora.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 

Direkcija plana, razvoja i gradnje uputila je odgovor kojim obavještavaju da nisu u mogućnosti 
udovoljiti zahtjevu stanara za postavljanjem stupića ispred ulaza u zgradu Jože Vlahovića 15 s 
ciljem onemogućavanja parkiranja na šahti s brojilom za vodu. Stupiće odobravaju samo 
izuzetno na mjestima za koja se procijenjuje da nepropisno parkirana vozila ometaju promet i 
ugrožavaju sigurnost pješaka. Direkcija također navodi, da bi u ovom slučaju bilo opravdanije 
iscrtati horizontalnu oznaku na nogostupu za obilježavanje mjesta na kojima je zabranjeno 
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parkiranje.  
 
Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 

 
Direkcija plana, razvoja i gradnje dostavila je dopis kojim obavještavaju da će Rijeka promet d.d. u 
narednom periodu ispred zgrade Becićeva 6 postaviti dva fiksna stupića kako bi se pješacima 
osigurao siguran prolaz.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 

 

AD 5  
Anton Cindrić je postavio pitanje kome se treba obratiti za ukidanje invalidskog parkirnog mjesta 
zbog preseljena ili smrti korisnika. Potrebno je Vijeću MO dostaviti pisani zahtjev ovlaštenog 
predstavnika zgrade koji se potom šalje Rijeka prometu d.d. na daljnje postupanje. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 


